
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-01-22, § 2 

 

 Tid: 22 januari 2009 kl 16.00 – 16.45 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 28 januari 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. Föredragande vid § 6 var Sverker Henriksson från 

stadsbyggnadskontoret. 

 



  

 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelse för beredning 

Anmälan gjordes av inkommen skrivelse till exploateringsnämnden enligt följande: 

 

1. Projekten Högdalstopparna och Rågdalen försenas, från Lotten von 

Hofsten (v).  

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade att överlämna skrivelsen till exploateringskontoret 

för beredning. 

 

 

Information om principer för deltagande vid konferenser för nämndens räkning 

Ordförande Petter Lindfors (m) redogjorde för den rutin som gäller då politiker i 

nämnden har önskemål om att delta i seminarier och konferenser för nämndens 

räkning. 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden tackade för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


